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Abstract (en)
[origin: US2015295306A1] A radome having a core layer and two cover layers and method of forming the radome. The core layer is arranged
between the two cover layers. Each of the two cover layers is composed of a plurality of partial layers which, by their respective dielectric constant,
are embodied such that the radome provides a high mechanical stability and a high electromagnetic transparency. The dielectric constant of
adjacent partial layers thereby alternates from relatively high to relatively low in the direction towards the core layer, and vice versa.

Abstract (de)
Es ist ein Radom mit einer Kernschicht (120) und zwei Deckschichten (110, 130) angegeben, wobei die Kernschicht zwischen den beiden
Deckschichten angeordnet ist. Jede der zwei Deckschichten besteht aus einer Mehrzahl von Teilschichten die durch ihre jeweilige Dielektrizitätszahl
so ausgeführt sind, dass das Radom eine hohe mechanische Festigkeit und eine hohe elektromagnetische Transparenz bietet. Die
Dielektrizitätszahl benachbarter Teilschichten wechselt dabei in Richtung auf die Kernschicht zu von relativ hoch zu relativ niedrig und umgekehrt.
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